
 

 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde afdeling Fruehøj onsdag 6. april 2022. 

Fremmødte: Helle, Sanne, Peter og Lone. 

 
 

1. Bowling den 25 marts gik fint og var en hyggelig aften med god 

mad. Tilmeldte var 17, dog kun 15 fremmødte til arrangementet. 

2. Vi mangler 2 til repræsentantskabet. Bestyrelsen forsørger at 

finde 2 beboer der kunne være interesseret i at være med. 

3. Der skal overvejes, hvordan vi kan få flere beboere med til de 

arrangementer vi planlægger. Vi vil lave en brainstorm omkring 

dette. Ideer til bestyrelsen er velkomne. 

4. Morten fra Byg og Drift deltog i bestyrelsesmødet. Vi fik en snak 

om gulvet i fælleshuset, som kræver meget vedligeholdelse. 

Han havde taget prøver med på et klik glidende vinylgulv. Blev 

enige om at han skal indhente tilbud. 

 

Vi havde samtidigt en snak omkring lyset i kældrene, at der er 

lys døgnet rundt. Der vil være en besparelse på el ved brug af 

sensor. Blev enige om, at det som test skal afprøves i en blok. 

Viser det sig som en succes, kommer det som forslag på 

afdelingsmødet til september. 

  



 

90101 Afdeling Fruehøj 
Afdelingsbestyrelsens møde den 6/4 2022 
 
Administrationen har modtaget referatet den 8/4 2022 
Administrationen har gennemgået referatet den 25/4 2022 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 
1. Bowling 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

2. Repræsentanter til boligselskabets repræsentantskab 

Administrationen har registreret følgende 5 repræsentanter fra Afd. Fruehøj: 

1. Jan Kristensen 

2. Esther Pedersen 

3. Lone Olesen 

4. Susanne Lund Hansen 

5. Trine Sveistrup Olesen 

 

3. Brainstorm omkring arrangementer i afdelingen 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

4. Byg/Drifts deltagelse i bestyrelsesmøde 

Ingen yderligere bemærkninger fra administrationen. 

 

 

 


